
Protokoll från styrelsemötet med Hummelstad vatten- och avloppsförening 9/9 

2024 

 

Närvarande: Anders Degerman, Kent Molin, Carin Skoog, Bernt Johansson, Allan Halvarsson 

Love Persson 

1. Anders hälsade alla välkomna  

2. Protokollet från förra mötet lästes upp 

3. Till justerare valdes Kent Molin 

4. Björkliden, Solhöjden bebos ej just nu, oklart vem som äger Björkliden 

5. Ekonomin är just nu ok eftersom vi inte haft problem med avloppet på sistone 

6. Vattenverket ok 

7. Avloppsverket ok men vi kommer att behöva köpa pumpar framöver, fanns billig 

pump på Jula. Love & Kent kollar om den kan fungera för oss. 

8. Inför arbetsdagen: 

 Vi behöver kolla om högtryckstvätten fungerar med mer vatten i tunnan 

 Vi behöver el vid Åstugan för att kunna göra ren den. Anders skriver till Tony & 

Annika 

 En arbetsuppgift kan vara att röja ner till vattnet 

 Vi ska bjuda på korv och kaffe. Bernt fixar eller delegerar 

9. Nästa styrelsemöte bestämdes preliminärt till den 20/1 2025 

10.  Övriga frågor: Peder undrar om han kan använda avloppet till husbilar på den 

obebodda tomten för en reduceradårsavgift. Vi behöver en formell förfrågan om det. 

11. Det finns idéer om en brygga vid vattnet på avloppsföreningens mark. Vi behöver en 

formell förfrågan även om det. 

12. Mötet avslutades 

 


